
RADA MIASTA ŁAŃCUTA
ul. Plac Sobieskiego 18

37-100 ŁAŃCUT
Protokół Nr XXX/2020

z XXX Sesji Rady Miasta Łańcuta
odbytej w dniu 9 września 2020 r.

XXX Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem pana
Mirosława Rzeszótko- Przewodniczącego Rady Miasta.
Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - rozpoczęła się
o godz. 15. 00 i trwała do godz. 17. 15.
W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 14 radnych, wobec czego
Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał.
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane
i transmitowane w Intemecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej nagrywania obrad
Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń.

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji przedstawia
się następująco:
l. Otwarcie.

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie Protokohi Nr XXVIII z XXVIII Sesji oraz XXIX z XXIX Sesji Rady Miasta

Łańcuta.

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Łańcuta Nr W25/2011 z dnia
24 lutego 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Łańcuta
na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Druk Rady Miasta Nr 49/2020).

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy Miasto
Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania
statutowe (Druk Rady Miasta Nr 51/2020).

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Ewaluacja
Strategii Rozwoju Miasta Łańcuta na lata 2015-2020 (Druk Rady Miasta Nr 52/2020).

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok
2020 (Druk Rady Miasta Nr 5 5/2020).

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego (Druk
Rady Miasta Nr 50/2020).

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 53/2020).

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 54/2020).

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Łańcuta (Druk Rady Miasta
Nr 56/2020).

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Łańcuta (Druk Rady Miasta
Nr 57/2020).

13. Wolne wnioski i oświadczenia.

Kontynuując, Przewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. l pkt la ustawy
o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną
większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są jakieś propozycje zmian do
ustalonego porządku obrad.

Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek, zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad w zakresie:



> wprowadzenia dodatkowego punktu o treści „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia
przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny Program Rewitalizacji Miasta Łańcuta
na lata 2015-2023 (Druk Rady Miasta Nr 58/2020)",

> wprowadzenia dodatkowego punktu o treści „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany
wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta" (Druk Rady Miasta Nr 59/2020) .

Więcej uwag, ani wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie
przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny Program Rewitalizacji Miasta Łańcuta
na lata 2015-2023, głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu.
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został
przyjęty.

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta, głosowało 13 radnych, nikt nie był
przeciw, l radny wstrzymał się od głosu.
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został
przyjęty.

Przewodniczący Rady zaproponował, aby przegłosowane wnioski zostały rozpatrzone
w następującej kolejności:

> podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny
Program Rewitalizacji Miasta Łańcuta na lata 2015-2023, jako pkt 7,

> podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta
Łańcuta, jako pkt 9,

Po zakończeniu procedury głosowania, ostatecznie porządek obrad XXX Sesji ukształtował
się następująco:
3. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII z XXVIII Sesji oraz XXIX z XXIX Sesji Rady Miasta

Łańcuta.

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Łańcuta Nr W25/2011 z dnia
24 lutego 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Łańcuta
na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Druk Rady Miasta Nr 49/2020).

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy Miasto
Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania
statutowe (Druk Rady Miasta Nr 51/2020).

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Ewaluacja
Strategii Rozwoju Miasta Łańcuta na lata 2015-2020 (Druk Rady Miasta Nr 52/2020).

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny
Program Rewitalizacji Miasta Łańcuta na lata 2015-2023 (Druk Rady Miasta
Nr 58/2020)",

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok
2020 (Druk Rady Miasta Nr 5 5/2020).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta
(Druk Rady Miasta Nr 59/2020) .

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego (Druk
Rady Miasta Nr 50/2020).



11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 53/2020).

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 54/2020).

13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Łańcuta (Druk Rady Miasta
Nr 56/2020).

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Łańcuta (Druk Rady Miasta
Nr 57/2020).

15. Wolne wnioski i oświadczenia.

Ad. 3 Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII z XXVIII Sesji oraz XXIX z XXK Sesji Rady Miasta
Łańcuta.

Przewodniczący Rady poinformował, że stosownie do zapisów Statutu Miasta Łańcuta radni
w obowiązującymi terminie nie zgłosili żadnych wniosków do Protokohi Nr XXVIII z XXVIII
Sesji Rady Miasta Łańcuta oraz Nr XXIX z XXDC Sesji Rady Miasta Łańcuta, w związku
z czym protokoły zostały przyjęte.

Ad. 4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę Rady Miasta Łańcuta Nr V/25/2011 z dnia
24 lutego 2011 r. w sprawie określenia wsad udzielania dotacji z budżetu Miasta
Łańcuta na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Druk Rady Miasta
Nr 49/2020).

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Łańcuta Nr W25/2011 z dnia
24 lutego 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Łańcuta na
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani
Beata Kałamarz - Tworek Zastępca Kierownika Wydziahi Gospodarki Komunalnej,
Inwestycji i Architektury. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco:

Zgodnie żart. 81 ustawy z 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad
zabytkami rada miasta może udzielić dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdujących
się w gminnej ewidencji zabytków.

Po przeprowadzonej analizie stanu zachowania zabytków, przestrzeni publicznej,
rozpoznania potrzeb w zakresie ochrony i opieki nad zabytkami, konsultacji a także realnych
możliwości budżetu miasta przystępuje się do zmiany uchwały, rozszerzając zakres
przedmiotowy uchwały poprzez umożliwienie dotowania obiektów wpisanych do gminnej
ewidencji miasta Łańcuta.

Realizacja uchwały przyczyni się m. in. do zachowania zasobów dziedzictwa
kulturowego, do podniesienia świadomości tożsamości kulturowej mieszkańców Łańcuta,
poprawy jakości ich życia w przestrzeni publicznej, poprawy atrakcyjności turystycznej
miasta oraz jego promocji.

Mając powyższe na uwadze podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione.

Przewodnicząca Komisji Kultury, radna Dorota Chudzik poinformowała, że Komisja
rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Do zaproponowanej w projekcie uchwały zmiany dotyczącej § 2 ust. 2 pkt 16) o brzmieniu
„zakup materiałów konserwatorskich i budowlanych, niezbędnych do wykonania prac i robót



przy zabytku wpisanym do rejestru lub gminnej ewidencji zabytków, o których mowa w pkt
7-15" , odniósł się radny Wrzesiaw Zurawki, Na wstępie zastanowił się czy z przytoczonej
treści wynika kontrola nad użytymi przez beneficjenta materiałami i podkreślił, że w interesie
społecznym jest to, aby materiał został wykorzystany w określonym celu. Ponadto należy
wziąć pod uwagę doprecyzowanie zapisu, co pozwoli egzekwować podjęte przy zabytku
prace i uniknąć występowania ewentualnych nadużyć. W dalszej części swojej wypowiedzi
wyraził pozytywną opinię w kwestii podjęcia przedmiotowego projektu uchwały, dającego
możliwości udzielania przez Miasto pomocy finansowej, co wpływa na poprawę wyglądu
estetycznego obiektów wpisanych do rejestru zabytków oraz do gminnej ewidencji zabytków
Łańcuta.

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy, pani Beata Kaiamarz - Tworek wyjaśniła,
że procedowany dokument jest zmianą do uchwały z 2011 r., dzięki możliwości, którą dają
zapisy ustawy o ochronie zabytków. Podkreśliła, że aby otrzymać dotację należy spełniać
ściśle określone wymogi tj. m. in. obiekt powinien być wpisany do gminnej ewidencji
zabytków lub rejestru zabytków, posiadać opinię Konserwatora Zabytków itp. Ponadto
powołana jest przez Burmistrza Miasta komisja, która ocenia złożony wniosek
i przeprowadza kontrolę, a zwrot poniesionych przez beneficjenta nakładów zostaje
przyznawany w zależności od możliwości finansowych budżetu miasta.

W dalszej części dyskusji dotyczącej analizowanego punktu obrad, radny Wrzestaw Zurawski
podkreślił, że rozumie szczere intencje twórców ustawy o ochronie zabytków oraz projektu
uchwały jednak ma obawy, czy nie będą podejmowane próby niezasadnie pozyskiwanych,
a następnie zagospodarowanych przez beneficjentów środków na zakup materiałów
budowlanych i w tym celu konieczne jest przeprowadzenie kontroli.

Wyrażając swoje zdanie w temacie, radny Damian Szubart zaznaczył, że stosownie do § 8
pkt 4 pierwotnej uchwały Rady Miasta Łańcuta zobowiązuje się beneficjenta do poddania się
kontroli przeprowadzonej przez Burmistrza lub osoby przez niego upoważnione w zakresie
przeznaczenia i wykonania prac lub robót budowlanych, dlatego też dyskusja
w przedmiotowym temacie jest bezzasadna.

Powyższe spostrzeżenie podzielił Burmistrz Miasta i udzielił dodatkowych wyjaśnień
w temacie przeprowadzanych przez miasto kontroli, sprawdzających rzeczywisty przebieg
realizacji inwestycji w ramach dotowanego zadania powohijąc się na uchwałę Rady Miasta
Nr W25/2011 z dnia 24 lutego 2011 r. , oraz ustawę o finansach publicznych. W swojej
wypowiedzi zapewnił, że w celu zachowania zasobów dziedzictwa kulturowego miasta
Łańcuta, w miarę posiadanych środków finansowych będą udzielane dotacje na
dofinansowanie prac, o których mowa w analizowanym dokumencie.

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji. Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie
projekt uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przqirowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
zmieniająca uchwalę Rady Miasta Łańcuta Nr V/25/2011 z dnia
24 lutego 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta
Łańcuta na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót



budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została podjęta i otrzymała
Nr XXX/1S8/2020.

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen w korzystanie z obiektów Gminy Miasto
Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania
statutowe (Druk Rady Miasta Nr 51/2020).

Projekt uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy Miasto Łańcut,
w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania statutowe,
w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawił pan Jerzy Hałka Dyrektor Miejskiego
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łańcucie. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się
następująco:

Niniejsza uchwała była procedowana i uchwalona na Sesji XXIX Rady Miasta Łańcuta
w dniu 29 lipca 2020 r., jednak została unieważniona przez Wojewodę Podkarpackiego
na mocy Rozstrzygnięcia Nadzorczego z dnia 21 sierpnia 2020 r., gdyż stanowi akt prawa
miejscowego, a co za tym idzie nie może wejść w życie l września br. a dopiero 14 dni
od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego.

W związku z powyższym zaistniała konieczność ponownego uchwalenia niniejszej
uchwały. Do aktualnie procedowanego dokumentu wprowadzono § 4 w brzmieniu „ Uchwała
wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym
Województwa Podkaq)ackiego .

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, l radny wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy Miasto Łańcut, w których
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania statutowe, została
podjęta i otrzymała Nr XXX/189/2020.

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyj 'f cia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Ewaluacja
Strategii Rozwoju Miasta Łańcuta na lata 2015-2020 (Druk Rady Miasta
Nr 52/2020).

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Ewaluacja Strategii
Rozwoju Miasta Łańcuta na lata 2015-2020, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta,
przedstawił pan Tomasz Wojnar Kierownik Wydziahj Funduszy i Zamówień Publicznych.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco:
Jednym z etapów wdrażania Strategii jest monitoring i ewaluacja realizowanych przez Miasto
Łańcut projektów. Z przeprowadzonego badania ewaluacyjnego zostaje sporządzony raport
przedstawiający wyniki realizowanych przez gminę przedsięwzięć, który stanowi ocenę



skuteczności realizacji tych działań i określa, czy zostały osiągnięte cele Strategiczne,
założone na początku opracowywania dokumentu.
Ewaluacja jest zbiorem uwag, rozpoznaniem przeszkód i możliwości rozwojowych gminy,
opisuje słabe i mocne strony, wskazuje najważniejsze potrzeby i oczekiwania społeczeństwa.
Ponadto jest dokumentem niezbędnym przy planowaniu nowych działań na kolejną
perspektywę. Wyniki, wnioski oraz rekomendacje, a także uwagi społeczności lokahiej
wygłoszone na spotkaniach zostaną uwzględnione przy opracowaniu nowego dokumentu
Strategii Rozwoju Miasta Łańcuta na lata 2021-2027.
W związku z powyższym dokonanie ewaluacji Strategii Rozwoju Miasta Łańcuta na lata
2015-2020 jest niezbędnym elementem w systemie wdrażania Strategii, a także stanowi
podstawę do opracowania nowego dokumentu.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, że Komisja
rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Radny Sławomir Rejman zwrócił uwagę, że tak dobry wynik „Ewaluacji" o której mowa
w analizowanym projekcie uchwały świadczy o tym, że poprzednia Rada Miasta prawidłowo
wykonywała swoje zadania i wyraził nadzieję, że kolejny dokument będzie równie dobry.

Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy, radny Andrzej Bamat podziękował Burmistrzowi
i radnym poprzedniej kadencji oraz wszystkim pracownikom, którzy przyczynili się do
powstania „Ewaluacji Strategii" podkreślając, że dużo inwestycji ujętych w dokumencie
zostało wówczas sfinalizowanych. Wyraził nadzieję, że nadal będą realizowane programy
dotyczące ubiegania się o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na zaplanowane inwestycje,
czego życzył obecnemu Burmistrzowi i Radzie Miasta.

Odnosząc się do powyższych stwierdzeń, Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek zwrócił uwagę,
że nie umniejszając zashig poprzedniej Radzie Miasta, to należy pamiętać o tym, że
inwestycje o których mowa w analizowanym dokumencie wprawdzie obejmują trzy lata jej
działalności, ale dwa lata to działalność obecnej kadencji i pomimo, że cześć wniosków była
kontynuowana, to należy podkreślić, że powstało również szereg nowych przedsięwzięć.
Kończąc, przekazał szczegółowe informacje na temat wysokości otrzymanego wsparcia
rządowego, które wpłynęło na konto Urzędu Miasta i pozwoli na wdrażanie kolejnych
inwestycji.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Ewaluacja Strategu Rozwoju
Miasta Łańcuta na lata 2015-2020, została podjęta i otrzymała Nr XXX/190/2020.



Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny
Program Rewitalizacji Miasta Łańcuta na lata 2015-2023 (Druk Rady Miastu
Nr 58/2020)".

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny Program
Rewitalizacji Miasta Łańcuta na lata 2015-2023, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta,
przedstawił pan Tomasz Wojnar Kierownik Wydziału Funduszy i Zamówień Publicznych.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco:

Przedmiotem uchwały jest zmiana dokumentu pn. Lokalny Program Rewitalizacji Miasta
Łańcuta na lata 2015-2023 (LPR), przyjętego Uchwałą Rady Miasta Łańcuta Nr XIII/97/2015
z dnia 22 grudnia 2015 roku, zmienionego Uchwałą Nr XXVI/190/2017 z dnia 26 stycznia
2017 r., zmienionego Uchwałą Nr XXX/212/2017 z dnia 20 kwietnia 2017 r. Podstawę
prawną sporządzenia dokumentu LPR stanowi art. 18 ust. 2 pkt 6 ustawy o samorządzie
gminnym (t.j. Dz. U. z 2020 r. póz. 713), w związku z art. 52 ust. l ustawy z dnia
9 października 2015r. o rewitalizacji (t.j. Dz. U. z 2020 r. póz. 802, 1086).
W aktualizowanym dokumencie wyznaczono obszar zdegradowany, wskazany do objęcia
procesami rewitalizacji, położony w śródmieściu Łańcuta o pow. 2,0 km2 (10,3%
powierzchni miasta), zamieszkany przez 5 136 osób (tj. 28,6% ludności miasta). Dla obszaru
rewitalizacji, obejmującego zurbanizowany fragment centrum miasta, określono w LPR cele
strategiczne i cele operacyjne procesu odnowy oraz sformułowano na ich podstawie
przedsięwzięcia rewitalizacyjne. Zakres zmian, jakie zostały wprowadzone do uzgadnianego
projektu dokumentu, wynikają z wydhiżenia horyzontu obowiązywania LPR do 2023 r.
(pierwotnie LPR obowiązywał do 2020 r. ). Wydhiżenie perspektywy dokumentu wynika
z konieczności kontynuowania realizacji przedsięwzięć wynikających z dokumentu, których
realizacja nie została ukończona do 2020 r. W związku z wydhiżeniem perspektywy
obowiązywania uaktualniono również system zarządzania i monitorowania programu.
W odniesieniu do przedsięwzięć rewitalizacyjnych uaktualniono ich okres realizacji oraz
wprowadzono aktuahie informacje o wartości i pozyskanym dofinansowaniu. W przypadku
projektów zrealizowanych uzupełniono informacje o osiągniętych rezultatach. Zakres zmian
w dokumencie nie wpłynął na zmianę planowanego zakresu przedsięwzięć. Nie wprowadzono
również nowych przedsięwzięć do dokumentu, a istniejące zapisy dot. projektów jedynie
zaktualizowano i dostosowano do rzeczywistego stanu zawansowania.
Celem LPR jest ograniczenie skali negatywnych zjawisk społecznych, gospodarczych,
technicznych, środowiskowych i przestrzennych, występujących na obszarze rewitalizacji
Łańcuta. Przedsięwzięcia wynikające z dokumentu obejmują przede wszystkim działania
społeczne o charakterze nie inwestycyjnym (tzw. „miękkie"), które uzupełnione są
działaniami inwestycyjnymi z zakresu infrastruktury technicznej, komunikacyjnej, poprawy
stanu technicznego i energooszczędności budynków, poprawy stanu zagospodarowania
istniejących przestrzeni publicznych i terenów zielem. Działania rewitalizacyjne mają
poprawić jakość życia mieszkańców obszaru rewitalizacji, poprzez zadania porządkujące
przestrzenie publiczne, poprawiające stan techniczny zabudowy oraz stan lokalnego
środowiska.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, że Komisja
rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie przyjęcia przez Miasto Łańcut dokumentu pn. Lokalny Program
Rewitalizacji Miasta Łańcuta na lata 2015-2023, została podjęta i otrzymała
NrXXX/191/2020.

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budiecie Miasta Łańcuta na rok
2020 (Druk Rady Miasta Nr 55/2020).

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2020,
w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Joanna Flejszar Skarbnik Miasta.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco:
Przedłożony pod obrady Rady Miasta Łańcuta projekt uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian w budżecie miasta Łańcuta na rok 2020 obejmuje:
Zwi ksza si dochód budżetu o kwot 428.000 zt z te o:

l) Wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych - 205.000 zł
2) Zwrot dotacji udzielonym przedszkolom niepublicznym za uczniów z innych gmin -

223.000 zł.
Zwi ksza si datki budżetu o kwot 428.000 zł z rzeznaczeniem na:

l. Dotacje podmiotowe dla przedszkoli niepublicznych zgodnie z załącznikiem nr l do
uchwały,

2. Na konserwacje oświetlenia ulicznego - 10. 000 zł oraz na dzierżawę punktów świetlnych
oświetlenia ulicznego - 20.000 zł (kwoty po przetargu).

Dokonuje się przeniesienia wydatków majątkowych zgodnie z dyspozycją kierowników
wydziałów oraz kierowników jednostek organizacyjnych:
Zmniejsza się wydatki majątkowe na zadaniu pn. Przebudowa ulic miejskich o kwotę
238. 000 zł, na zadaniu Budowa parkingu przy ul. Żardeckiego - 100. 000 zł, Uzbrojenie Os.
Jana Pawła II - 500. 000 zł. Uzyskaną kwotę w wysokości 838. 000 zł przeznacza się na
zadania majątkowe:
- Pomoc rzeczowa dla Województwa Podkarpackiego na zadanie pn. Rozbudowa drogi
wojewódzkiej nr 881 Sokołów Młp. - Łańcut - Kańczuga - Zurawica na odcinku od ul.
Cetnarskiego wraz z rozbiórką, budową i przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej,
budowli i urządzeń budowlanych w m. Łańcut - 200.000 zł

- Pomoc rzeczowa dla Województwa Podkarpackiego na realizację zadania pn. Przebudowa
drogi wojewódzkiej m- 877 - ul. Mościckiego w Łańcucie w km 45+002-45+090 - budowa
chodnika-40.000 zł,
- Pomoc finansowa dla Powiatu łańcuckiego na zadanie pn. Przebudowa drogi powiatowej -
ul. Skotnik w Łańcucie - 85.000 zł

- Rozbudowa ulicy Wandy Rutkiewicz - 2.000 zł,
- Przebudowa ulicy Sobieskiego i ul. Fama - 40.000 zł,
- Budowa wiat przystankowych na terenie miasta Łańcuta - 30. 000 zł
- Rewitalizacja i zagospodarowanie Lasu Bażantamia - 20.000 zł,
- Zakup lokalu mieszkalnego (mieszkanie interwencyjne) dla osób po zdarzeniach losowych
lub sytuacjach kryzysowych - 80.000 zł,
- Przebudowa budynku przy ul. Ottona z Pilczy 7 - 120.000 zł,



- Wymiana źródeł ciepła w lokalach stanowiących mieszkaniowy zasób Gminy Miasto Łańcut
- 12. 000 zł,
- Zakup licencji do serwera - 45.000 zł,
- Budowa przyłącza energetycznego na terenie plant miejskich - 14. 000 zł,
- Tworzenie warunków dla rozwoju przedsiębiorczości na terenie ROF - 100.000 zł,
- Przebudowa budynku zaplecza sportowego na stadionie miejskim w Łańcucie - 50.000 zł

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Odnosząc się do treści projektu uchwały Burmistrz Miasta zwrócił uwagę radnych na
obszerny zakres zaplanowanych do realizacji zadań nie tylko związanych z inwestycjami ale
również bieżących prac porządkowych i gospodarczych często podejmowanych na wniosek
mieszkańców.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przejęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2020, została
podjęta i otrzymała Nr XXX/192/2020.

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta
(Druk Rady Miasta Nr 59/2020) .

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta,
w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Joanna Flejszar Skarbnik Miasta.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco:

W związku ze zmianami budżetu Miasta Łańcuta w zakresie:
l) zmiany planu dotacji na zadania bieżące i zadania majątkowe,
2) zwiększenia planowanych wydatków bieżących i wydatków majątkowych budżetu,
3) przeniesienia planowanych wydatków, dokonuje się aktualizacji wieloletniej prognozy

finansowej Miasta Łańcuta jak poniżej:

l) Zmiany wartości dochodów 2020 r.

Wyszczególnienie

Dochód bieżące
Dochód ma tkowe

Dochód o ólem

Zarządzenie Nr
147/2020 Burmistrza
Miasta Łańcuta z

dnia 30. 06.2020 r.

87249273,08
21 308 520,00
108 557 793,08

Kwota zł

Zmiany

l 016 659,02
5 355,00

l 022 014 02

WPF po zmianach

88265932,10
21 313 875,00
109 579 807,10

2) Zmiany wartości wydatków w 2020 r.



Wyszczególnienie

W datki bieżące

W datki majątkowe

W datki o"ólem

Zarządzenie Nr
147/2020 Burmistrza

Miasta Łańcuta z

dnia 30.06.2020 r.

85 800 820,08
32 146 976,00
117 947 796,08

Kwota zł

Zmiany

l 015659,02
5 355,00

l 022 014,02

WPF po zmianach

86817479,10
32 152331,00

118 969 810,10

Ponadto dokonano zmiany limitów w latach objętych wieloletnią prognozą finansową
oraz wprowadzona dwa nowe przedsięwzięcia:

- Rozbudowa ulicy Wandy Rutkiewicz - zaplanowane wydatki w 2020 r. - 2. 000 zł,
w 2021 -98.000 zł,
Budowa stadionu sportowego w Łańcucie - zabezpieczono wkład własny do projektu
który Gmina Miasto złożyła wniosek o dofinansowanie (w 2020 zabezpieczono kwotę
120.000 zł i w 2021 r. 57. 110 zł).

Zmieniono limit wydatków majątkowych w 2020 r. na przedsięwzięcia:
Rewitalizacja i zagospodarowanie Lasu Bażantamia - w 2020 r. limit wynosi
3. 090. 531 zł, w 2021 pozostaje bez zmian,
Rewitalizacja przestrzeni międzyblokowych - w 2020 r. limit wynosi 5.487.064 zł
w 2021 r. pozostaje bez zmian,

- Tworzenie warunków dla rozwoju przedsiębiorczości na terenie ROF - w 2020 r. limit
wynosi 8.425.406 zł w 2021 pozostaje bez zmian.

Zmieniono limit wydatków bieżących ujętych w załączniku NR 3 Wykaz przedsięwzięć:
- Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego terenu cmentarza przy

ul. Mościckiego - limit w 2020 r. wynosi 11.000 zł w 2021 pozostaje bez zmian,
Zmiana Nr 3 Studium miasta Łańcuta, analizy społeczno - gospodarcze miasta oraz
mpzp przy ul. Polnej - limit w 2020 r. wynosi 37. 500 zł w 2021 pozostaje bez zmian.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie byt przeciw, l radny wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Łańcuta, została podjęta
i otrzymała Nr XXX/193/2020.

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego
(Druk Rady Miasta Nr 50/2020).

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego przedstawił
Burmistrz Miasta Łańcuta pan Rafał Kumek. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło
się następująco:

Droga ul. Skotnik w Łańcucie zgodnie z ustawa z dnia 21 marca 1985 roku o drogach
publicznych, zaliczona jest do kategorii dróg powiatowych, których zarządcą jest Zarząd
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Dróg Powiatowych. Powiat Łańcucki planuje wykonać przebudowę jezdni ul. Skotnik,
której szacunkowa wartość wynosi 170000,00 zł. W ramach współpracy ze Starostwem
Powiatowym Miasto Łańcut zamierza wnieść wkład finansowy na wykonanie
przedmiotowego zadania w wysokości 50% wartości zadania tj. 85 000,00 zł. Przebudowa
ww. drogi przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa użytkowników ruchu, jak również
poprawi komfort jazdy. Mając powyższe na uwadze zasadnym jest podjęcie przedmiotowej
uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, że Komisja
rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego, została podjęta
i otrzymała Nr XXX/194/2020.

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 53/2020).

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego
przedstawił Burmistrz Miasta Łańcuta pan Rafał Kumek. Uzasadnienie do projektu uchwały
przedstawiło się następująco:

Zarząd Województwa Podkarpackiego wyraził zgodę a Miasto Łańcut zobowiązuje się
do opracowania dokumentacji technicznej oraz wykonania „Przebudowy drogi wojewódzkiej
nr 877 w km 45+002-45+090 ul. Mościckiego w Łańcucie" - budowa chodnika.

Inwestycja ta poprawi w znacznym stopniu bezpieczeństwo uczestników ruchu
drogowego a w szczególności pieszych. Nadmieniam, że jest to droga o dużym natężeniu
ruchu a brak chodnika powoduje, że piesi zmuszeni są korzystać z pobocza drogi. Mieszkańcy
okolicznych domów wielokrotnie wnioskowali o wykonanie chodnika w tym miejscu,
obawiając się o życie i zdrowie swoje jak również swoich bliskich.

Mając powyższe na uwadze zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała,
że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, że Komisja
rozpafrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go zaopiniowała.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
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Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego, została
podjęta i otrzymała Nr XXX/195/2020.

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa
Podkarpackiego (Druk Rady Miasta Nr 54/2020).

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego
przedstawił Burmista Miasta Łańcuta pan Rafał Kumek. Uzasadnienie do projektu uchwały
przedstawiło się następująco:

Zarząd Województwa Podkarpackiego wyraził zgodę a Miasto Łańcut zobowiązuje się
do opracowania dokumentacji technicznej oraz poniesienia kosztów opracowania
dokumentacji projektowej przebudowy mostu w km 23+509, w ramach zadania pn.
„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 881 Sokołów Małopolski - Łańcut - Kańczuga -
Żurawica na odcinku od ul. Cetnarskiego wraz z rozbiórką, budową i przebudową niezbędnej
infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w m. Łańcut" Szacunkowy koszt
przedmiotowego zadania wynosi około 200 000,00 zł.

Celem podjęcia współpracy pomiędzy Miastem Łańcut a Województwem
Podkarpackim niezbędne jest podjęcie przez Radę Miasta Łańcuta stosownej Uchwały
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkaqiackiemu w formie
dokumentacji projektowej, i podpisanie przez Burmistrza Miasta Łańcuta umowy, w której
zostaną określone obowiązki stron. Po podpisaniu umowy, zostanie udzielone stosowne
pełnomocnictwo dla Burmistrza Miasta Łańcuta na przygotowanie i przeprowadzenie
w imieniu Województwa Podkarpackiego postępowania o udzielenie zamówienia na
opracowanie tej dokumentacji, zawarcia umowy z wykonawcą oraz złożenie wniosku
o ZRID.

Przebudowa ww. mostu stanowić będzie kompleksową przebudowę drogi
wojewódzkiej m- 881 na terenie Łańcuta, w związku z tym zasadnym jest podjęcie
przedmiotowej Uchwały.

Radny Wrzesiaw Żurawski zapytał, czy w projekcie dotyczącym wykonania mostu
uwzględniono przewidywane w projekcie Rewitalizacji przykrycie Mikośki w kierunku
wschodnim wzdhiż stawu browamego, co jego zdaniem jest ważnym wydarzeniem w tej
dzielnicy Łańcuta.

Odpowiadając na powyższe, Burmistrz Miasta wyjaśnił, że projekt obejmuje przykrycie
Mikośki w miejscu betonowego starego mostku, natomiast dalszy fragment objęty jest
projektem rewitalizacji Stawu Browamego, co stanowi oddzielną inwestycję.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie projekt
uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od
głosu. Głosowanie zostało przqn-owadzone w sposób jawny za pomocą urządzeń,
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.
Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Podkarpackiego, została
podjęta i otrzymała Nr XXX/196/2020.
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie
Miasta Nr 56/2020).

odwalania Skarbnika Miasta Łańcuta (Druk Rady

Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Łańcuta, przedstawił pan Jarosław
Reczek - Sekretarz Miasta Łańcuta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się
następująco:

Podjęcie uchwały jest uzasadnione złożeniem przez Skarbnika Miasta - Panią Joannę Flejszar
pisma o odwołanie z funkcji skarbnika miasta. Stosunek pracy skarbnika nawiązuję
i rozwiązuje się na podstawie powołania, zgodnie z art. 4 ust. l pkt. 2 ustawy o pracownikach
samorządowych. Odwołanie Skarbnika Gminy na wniosek wójta, należy do wyłącznej
właściwości rady gminy (art. l 8 ust. 2 pkt. 3 ustawy o samorządzie gminnym). Zgodnie z art.
70 Kodeksu Pracy pracownik zatrudniony na podstawie powołania, może być
w każdym czasie - niezwłocznie lub w określonym terminie - odwołany ze stanowiska przez
organ, który go powołał. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.

W dalszej kolejności, głos zabrała pani Joanna Flejszar, która na wstępie poinformowała
zebranych o przyczynach i okolicznościach rezygnacji z funkcji Skarbnika Miasta, W swoim
wystąpieniu podziękowała obecnej władzy miasta, a przede wszystkim Burmistrzowi Miasta
za okazane zrozumienie, dzięki któremu mogła pogodzić sprawy shiżbowe zarówno
w Urzędzie Miasta jak i w nowym miejscu pracy. Podziękowała za współpracę poprzedniemu
Burmistrzowi Miasta i Skarbnik Miasta, Radzie Miasta obecnej i poprzedniej kadencji,
kierownikom i pracownikom Urzędu Miasta oraz dyrektorom, prezesom i głównym
księgowym jednostek budżetowych i Spółek. Nawiązując do kwestii finansowej, skierowała
życzenia, aby wszystkie zamierzenia zapisane w uchwale budżetowej czy wieloletniej
prognozie finansowej zostały zrealizowane, a pozyskane środki finansowe wystarczyły na
pokrycie wszystkich potrzeb mieszkańców.

Zabierając głos, Bunnistrz Miasta pan Rafał Kumek podziękował pani Joannie Flejszar za
pracę na rzecz miasta Łańcuta i jego mieszkańców. Podkreślił, że współpraca oparta była na
zgodzie, zrozumieniu i merytorycznych rozmowach, a pani Skarbnik wśród swoich
współpracowników z Urzędu Miasta oraz jednostek podległych dała się poznać jako osoba
kompetentna, życzliwa, perfekcyjnie wykonująca swoje obowiązki shiżbowe, dzięki czemu
wszystkie założenia budżetowe były i są realizowane zgodnie z planem.

W dalszej kolejności, Przewodniczący Rady, pan Mirosław Rzeszótko, w imieniu swoim oraz
wszystkich radnych, podziękował Pani Joannie Flejszar za wieloletnią merytoryczną
współpracę opartą na życzliwości i zrozumieniu, życząc wszelkiej pomyślności i sukcesów
w nowym miejscu pracy.

Do powyższych słów przyłączył się również Wiceprzewodniczący Rady pan Adam Opałka,
który jako Kierownik Artystyczny MDK w imieniu swoim i pozostałych jednostek
organizacyjnych podziękował pani Joannie Flejszar za wieloletnią współpracę, okazane
wsparcie i pomoc w rozwiązywaniu często zawiłych spraw finansowych.

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji Prowadzący obrady podkreślił, że poddał go pod
głosowanie rozpatrywany projekt uchwały,
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, l radny wstrzymał się od
głosu.
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Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwala
w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Łańcuta zostaia podjęta i otrzymała
Nr XXX/197/2020.

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Łańcuta (Druk Rady
Miasta Nr 57/2020).

Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Łańcuta, przedstawił pan Rafał
Kuinek- Burmistrz Miasta Łańcuta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się
następująco:

Stosunek pracy skarbnika gminy zgodnie z art. 4 ust. l pkt 2 ustawy o pracownikach
samorządowych nawiązuje się na podstawie powołania. Powołanie skarbnika na wniosek
wójta należy do wyłącznej właściwości rady gminy zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 3 ustawy
o samorządzie gminnym, stąd zachodzi potrzeba podjęcia przedmiotowej uchwały.

W konsekwencji podjęcia przez Radę Miasta uchwały o odwołaniu skarbnika Miasta
Łańcuta, składam wniosek o powołanie Pani Alicji Helbin na stanowisko Skarbnika Miasta
Łańcuta.

Poinformował, że pani Alicja Helbin została wyłoniona w drodze ogłoszonego
i przeprowadzonego konkurencyjnego nabom na to stanowisko i przedstawił pokrótce
przebieg ścieżki zawodowej kandydatki na Skarbnika Miasta, która przez lata związana była
z rachunkowością i księgowością zarówno w sektorze prywatnym jak i samorządzie.

Zabierając głos, pani Alicja Helbin zapewniła, że poczyni wszelkie starania, aby realizować
zadania Skarbnika Miasta w sposób należyty, dokładny, zgodnie z przepisami prawa i przy
współpracy z Radą Miasta, jeżeli w dniu dzisiejszym przyjęty zostanie aktualnie
rozpatrywany projekt uchwały.

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu
uchwały.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt
uchwały, którego § l otrzymał brzmienie" „Powohije się Panią Alicję Helbm na stanowisko
Skarbnika Miasta Łańcuta - głównego księgowego budżetu z dniem 10 września 2020 r.'
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, l radny wstrzymał się od
głosu.
Na podstawie wyników głosowania. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
w sprawie powołania Skarbnika Miasta Łańcuta została podjęta i otrzymała
Nr XXX/198/2020.

Ad. 15 Wolne wnioski i oświadczenia.

Obecni na posiedzeniu Sesji, zwrócili się do Burmistrza Miasta z następującymi sprawami:
l) Radny Damian Szubarl - a.) na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o samorządzie gminnym poprosił o udzielenie odpowiedzi na zapytanie: na jakim
etapie jest postępowanie w sprawie likwidacji dzikiego wysypiska odpadów na
ul. Dąbrowskiego wzdłuż działki m- 975/1?

b) poprosił Przewodniczącą Komisji Kultury oraz Przewodniczącego Komisji Gospodarki
Miejskiej o zorganizowanie w miesiącu październiku wspólnego posiedzenia Komisji
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z udziałem Dyrektora Muzeum - Zamku w Łańcucie, celem przedyskutowania
i omówienia tematu funkcjonowania turystyki w mieście Łańcucie,

c) nawiązując do nowo wyremontowanych obiektów sportowych przy szkołach
podstawowych, zgłosił w imieniu mieszkańców problem gromadzenia się w tych
miejscach wieczorami w okresie letnim młodzieży, często przyjeżdżającej motocyklami
i samochodami. Incydenty o których wyżej mowa mają miejsce przy szkole
podstawowej Nr 4 i nie znajduje uzasadnienia, dlaczego bramy terenów szkolnych są
otwarte w późnych godzinach wieczornych. Z uwagi na fakt, iż nie dostrzegł
regulaminu użytkowania obiektu stwierdza, że w przypadku jego braku istotne byłoby
sporządzenie takiego dokumentu oraz ustalenie kto i o której godzinie może korzystać
z obiektów sportowych, aby zapobiec ich niszczeniu,

d) wyraził negatywne stanowisko odnośnie parkowania samochodów na terenach
przyszkolnych. Poinformował, że problem ten ma miejsce przy Szkole Podstawowej
Nr l i nie znajduje uzasadnienia dla którego rodzice, nauczyciele, czy pracownicy szkół
mogą wjeżdżać na boisko szkolne - miejsce przewidziane dla rekreacji dzieci. Podobna
sytuacja pojawia się przy SP Nr 4 gdzie dochodzi do parkowania samochodów przez
pracowników tej placówki na terenie zielonym, co jest niezrozumiałe w związku
z bliską lokalizacją nowo wybudowanego przez Miasto parkingu. Kończąc, zwrócił się
z prośbą, aby dyrektorzy szkół podczas spotkań z rodzicami porozmawiali na temat
dowożenia uczniów samochodami i zachęcili, aby w miarę możliwości drogę z domu
do szkoły pokonywać pieszo w kontekście promowania zdrowego trybu życia,

2) Radny Adam Bielecki - a) w imieniu mieszkańców osiedla Wschód, nauczycieli
i dzieci uczęszczających do szkoły podstawowej nr 2, podziękował Burmistrzowi
Miasta za dokończenie budowy nawierzchni boisk, zlokalizowanych na terenie tej
placówki,

b) zwracając się w stronę pani Joanny Flejszar odwołanej z funkcji Skarbnika Miasta,
podziękował jej za rzeczową i merytoryczną współpracę w czasie trwania obecnej
i poprzedniej kadencji Rady Miasta Łańcuta.

3) Radny Wrzesław Zurawski - zwrócił uwagę na brak realizacji przyjętych przez Radę
Miasta Planów Pracy Komisji i brak protokołów z kontroli przeprowadzonych przez
Komisję Rewizyjną. Kończąc, zaapelował o uaktywnienie działalności Komisji.

4) Radny Andrzej Barnat — zwrócił się z prośbą, o zorganizowanie wspólnego posiedzenia
Komisji lub Komisji Spraw Społecznych, celem podjęcia dyskusji na temat
działalności szkół i przedszkoli w czasie pandemii. Z uwagi na liczne pytania od
mieszkańców - rodziców dzieci uczęszczających do szkół zasugerował, aby na
spotkanie o którym wyżej mowa, zostali zaproszeni dyrektorzy poszczególnych
placówek oraz przewodniczący Rad Rodziców. W dalszej części swojej wypowiedzi
przedstawił argumenty przemawiające za zasadnością zwołania posiedzenia,

5) Radny Andrzej Barnat — zapytał czy zostanie ponownie uruchomiony, zawieszony na
czas wakacji kurs autobusu tzw. koło łańcuckie,

W odniesieniu do wypowiedzi w sprawie zorganizowania posiedzeń Komisji:
- Przewodniczący Rady, pan Mirosław Rzeszótko poprosił radnych, aby zostali po
zakończeniu obrad Rady Miasta, celem ustalenia terminów spotkań,
- Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek, wyraził wątpliwości w kwestii sugerowanego przez
radnego Andrzeja Bamata tematu spotkania z dyrektorami szkół i przedszkoli, zwracając
uwagę, że szereg zgłaszanych przez rodziców uwag i problemów wymaga indywidualnego
rozwiązania z dyrektorem danej placówki.

Odnosząc się do pozostałych wniosków, Bunnistrz Miasta, pan Rafał Kumek, wyjaśnił, że:
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Ad. l c i d) brama przy szkole podstawowej nr l jest otwarta tylko w godzinach porannych
i popohidniu w czasie przywożenia i odwożenia dzieci przez rodziców, a jej zamknięcie na
stałe mogłoby spowodować liczne problemy, czego osobiście się nie podejmuje chyba, że ze
wskazaniem autora wniosku,

Nawiązując do SP m- 4 zapewnił, że brama przy tym obiekcie zostanie zamknięta
i przekazał szczegółowe informacje na temat działań podjętych przez dyrektora tej placówki
w sprawie wyeliminowania incydentów, które mają miejsce w godzinach wieczornych na
boisku szkolnym z udziałem starszej młodzieży. W kwestii braku regulaminu poinformował,
że na wprost głównej bramy szkoły po lewej stronie jest umieszczona tablica z aktualnymi
zapisami, dotyczącymi zasad korzystania z obiektów sportowych. Kontynuując nadmienił, że
przy SP nr 2 i SP nr 4 zostanie wykonane dodatkowe ogrodzenie wewnętrzne,
zabezpieczające przed wjazdem na boiska, aby nie dochodziło do dewastacji mienia.
Ad 5) sprawdzi dokładny termin wznowienia kursu autobusu i wówczas udzieli szczegółowej

informacji w tym temacie,

W dalszej części posiedzenia, doszło do polemiki pomiędzy radnym Damianem
Szubartem, a Burmistrzem Miasta Łańcuta w kwestii wjazdu samochodów na tereny
przyszkolne, w kontekście zagrożenia bezpieczeństwa uczniów oraz niszczenia mienia
Miasta. Podczas dyskusji nawiązującej do zasygnalizowanych i szczegółowo omówionych
przez radnego we wcześniejszych wypowiedziach problemów występujących przy SP Nr l
i 4, każda ze stron przedstawiła swoje stanowisko. W wypowiedziach zwrócono uwagę na
aspekt dyscypliny, wychowania, bezpieczeństwa dzieci, obowiązków osób zarządzających
obiektami i organu prowadzącego, oraz konieczności egzekwowania łamania prawa.

Wiceprzewodniczący Rady pan Adam Opałka przekazał własne spostrzeżenia na temat
„hejtu" w sieci Zaapelował do osób, które zamieszczają obraźliwe i krzywdzące komentarze
na portalach społecznościowych o rozsądek i zaprzestanie krytykowania wszystkich działań,
podejmowanych przez Miasto. Podkreślił, że za pomocą stów szerzą się nie sprawdzone
informacje, niszcząc w ten sposób pracę, wkład serca i duszy niektórych osób.

Na zakończenie Burmistrz Miasta przekazał informacje na temat:
- ogłoszonego na stronie Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie
przetargu na budowę wiaduktu/tunelu pod torami w Łańcucie wciągu drogi wojewódzkiej
877-Budowa nowego odcinka drogi wojewódzkiej m- 877 wraz z budową wiaduktu
kolejowego. W tym miejscu skierował słowa podziękowania dla wszystkich osób, które
przyczyniły się do realizacji ww. zadania,
- otrzymanie przez Miasto Łańcut decyzji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego,
nakazującej rozbiórkę zniszczonego i zagrażającego bezpieczeństwu pieszych oraz
użytkowników drogi budynku usytuowanego przy zbiegu ul. Słowackiego - Cetaarskiego.

Radna Dorota Chudzik - zaprosiła mieszkańców do udziału w akcji „Twoja krew, moje
życie" organizowanej wspólnie z Centrum Krwiodawstwa w Rzeszowie w dzielnicy
Podzwierzyniec przed budynkiem Filii MDK w Łańcucie w dniu 22 września 2020 r.

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji Prowadzący obrady zamknął XXX Sesję Rady
Miasta Łańcuta.

PRZEWODNICZĄCT^RADY
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